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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  21-01-2025 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen VVD 
Ons kenmerk:   
 

Geachte mevrouw, heer, 
 
Op 20 december 2024 heeft de fractie van VVD schriftelijke vragen gesteld 
over Netverzwaring door Enexis. 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Is het werkelijk zo dat we meer stroom verbruiken in Hoogeveen dan 

vroegere jaren? 
Klopt het dat dit tegen de landelijke trend in is? 
Het netto stroomverbruik, dat Rendo als netbeheerder in de open-data 
terugziet, is gedaald. Hierin gaat Hoogeveen dus met de landelijke 
trend mee. Belangrijke oorzaak van deze tendens is besparing van 
inkoop energie (stroom). Veel stroom wordt achter de meter opgewekt 
en direct door huishoudens en bedrijven verbruikt. Denk hierbij aan 
opgewekte energie vanuit zonnepanelen die wordt ingezet om een 
warmtepomp te laten draaien of andere huishoudelijke apparaten of 
bedrijfsmatige processen. 
Op het moment dat er door zonnepanelen stroom wordt opgewekt en 
ook door elektrische installaties achter de meter stroom wordt 
afgenomen, wordt dit niet door de meter geregistreerd.  

 
2. Is het college het met ons eens dat we niet alleen moeten inzetten op 

verzwaren maar juist ook op betere verdeling van de pieken? 
Als gemeente werken we samen met netbeheerders aan een betere 
verdeling van de beschikbare stroom, door vraag en aanbod op elkaar 
af te stemmen en communiceren we hierover. Verder zetten we samen 
in op versnelling van verzwaring van het stroomnet om aan de 
toenemende vraag naar energie te kunnen voldoen. 
 

3. Zo ja, wat is hierbij het plan van het college? 
Sinds de invoering van de nieuwe Energiewet zijn er meer 
mogelijkheden om het huidige net optimaal in te zetten voor de 
energievoorziening. Samen met Ondernemend Hoogeveen en 
netbeheerders werken we aan een slimmere verdeling van de stroom 
op verschillende bedrijventerreinen. Hiermee volgen we de lijn zoals 
beschreven in het Programmaplan Energietransitie Hoogeveen binnen 
de pijler Bedrijven en onderwijs en de pijler Energiesysteem. 
 

4. Zo nee, waarom niet? 
Zie antwoord 3. 

 
 
 
 
 
 
 



 

Pagina 2 van 2 

 
 

Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Karin M. Cornelissen       Martijn Breukelman 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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